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Forum: Skolebestyrelsesmøde 

Tid: 12.4.2023 klokken 18.00-20.00. 

Sted: Personalerum 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: 

Dilek Dalan, Lars Nexø, Stine Nygaard Jacobsen, 

Henriette Källberg Rosenkilde, Adnan Ali Amin 

Medarbejderrepræsentanter:  

Katerina Manniche Kearley 

Elevrepræsentanter:  

 

Sekretærer:  

Flemming Hartmann, Jacob Leisin, Kasper Hajslund 

Gæst: Lars Geil Rasmussen, leder af Bakkens Hjerte 

Afbud: Louise Haarh, Louise Hartmann, Dorte Frederiksen, 

Azaan Ali 6.B, Jayden Kambugu 5.B 

 

Mødeleder: Lars Nexø 

Referent: Flemming Hartmann 

Punkt 
+ tid. 

Punkter med 
formålsbeskrivelse 

Referat og Beslutninger 

1. 
 

Godkendelse af dagsorden og 
referat 

Godkendt. Referatet godkendt ved sidste mødes afslutning 

 

2. Meddelelser:  
Fra formanden 

Fra ledelsen 

SFO 

Fra medarbejdere 

Fra øvrige medlemmer 

Forældrehenvendelser 

Formanden: Ingen 

Ledelsen: Orientering om personalesituation og fagfordeling. Emneugen 

forløb rigtig godt.  

Vi evaluerer på ugen og gemmer i erfaringsbank. Især samarbejde og 

roller lærer/pædagoger skal tydeliggøres. 

Legepladsen er ved at blive ordnet. I første omgang ordnes de kritisable 

punkter. Legehusene er netop fjernet. 

Orientering om personalesag. 

Arbejdstilsynet har været på besøg, og har afsluttende samtaler med 

medarbejdere i morgen. Indtil videre meget positivt. 

SFO: De fleste materialer til den nye legeplads er leveret. Gravearbejdet 

forventes startet om kort tid. Rollespil i næste uge. Afslutningen af 3. 

klasser snart. 1. maj børnene gøres der parat til. 

Skolen er en del af arbejdet med at nedbringe personalets sygefravær. 

Medarbejderne: E-town har været en succes for både elever og 

personale. Har været godt at arbejde på tværs. 

Øvrige medlemmer: Intet 

Forældrehenvendelser: Intet 

3. Klubsituationen 
Det er blevet besluttet at klubberne 
skal organiseres under 
folkeskoleloven og at Bakkens Hjerte 
skal høre under Egelundskolen. 
Beslutningen er trådt i kraft allerede 
1. april. 
Et enkelt punkt i høringssvarene er 

Lars fortalte om hvad der fylder i klubregi netop nu. Klubben er under 

flytning, og der har netop været velkomstdag. Eleverne får instruktion i 

hvordan de transporterer sig. Der er taget højde for at en del veje der 

kunne benyttes bliver afspærret, og vejen opleves derfor lidt lang. 

Der er stadig udfordringer, for i alt ikke er klar. Køkkenet er fx ikke 

færdiggjort. Garderober mangler. Der er også værksteder der virker, og 

det er godt børnene kommer og er med i processen hvor klubben 

kommer op at stå. 
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Næste møde: 8.5. 

taget til efterretning, ellers er 
beslutningen som fremlagt i 
indstillingen. 
Status på og drøftelse af  den nye 
organisering. 
Lars fra Bakkens Hjerte er inviteret, 
hvis han har mulighed for at komme. 

Fokus på mangfoldighed. Ikke så meget på hvilken skole man kommer 

fra. Børnene er med til at fastlægge aktiviteter. 

Klub/SFO råd en særlig konstruktion med børnesammensætningen på 

Bakkens Hjerte. Spørgsmål omkring økonomien. 

Brug for klare guidelines i forhold til hvordan de forskellige ting skal 

håndteres. 

4. Trafik 

”Trafikmøde”. 

 

5. Forretningsorden 
Gennemgang af og evt. ændring af 
skolebestyrelsens forretningsorden. 

Kunne være fordelagtigt at tydeliggøre arbejdsopgaver fx årshjul. 

Revision i forhold til indkald af suppleanter og beslutningskompetence. 

Lars og Dilek udarbejder udkast og vender det med Flemming 

efterfølgende. Forslag udarbejdes til det kommende SB-møde. 

6. Forældreforening 
Overvejelser om etablering af en 
forældreforening til drøftelse. 

Drøftelse af hvad formålet skal være med foreningen og hvordan man 

kan få sparket foreningen i gang. Kunne man benytte kontaktforældrene 

til at være ”tænketank”. Evt. faste møder mellem skolebestyrelse og 

kontaktforældre. 

Behov for at kabe identitet og fællesskab. Behov for at få ideen forbi 

juridisk afdeling, så man ved hvilke muligheder en forening vil have. 

Bedsteforældre kunne evt. inviteres med – ”venneforening”. 

Stine vil gerne gå ind i arbejdet efter sommerferien. 

Punktet tages op i August eller september. Lars og Stine laver 

forundersøgelser. 

7. Køleskabe i klasserne 
Drøftelse 

Skoler har tendens til at tiltrække gamle strømforbrugende køleskabe. 

Køleskabe benyttes meget, meget lidt, og står oftes tomme. 

Køleskabene bliver hurtigt uhygiejniske, og der er ikke resurser til at 

renholde dem. 

Reglerne bør være ens på alle klassetrin. 

Det vil være fordelagtigt med en fast skrivelse, som klargør, at der ikke 

er køleskabe til rådighed (En ”gode råd” skrivelse). 

8. Vinterferiens placering 
Vinterferiens placering er bragt til 
debat flere steder. 
Orientering og drøftelse. 

Dilek er kontaktet af de øvrige formænd, som ønsker at flytte ferien til 

uge 7. Der er pt. et tværkommunalt ønske om at flytte ferien. Det 

forlyder, at en del kommuner er interesserede, mens et mindretal har 

meddelt, at de ikke ønsker ferien flyttet. 

Dilek melder tilbage, at der allerede er sat undersøgelse i værk, og at 

bestyrelsen er interesseret i en fælleskommunal flytning til uge 7. 

9. Punkter til fremtidige møder 
 

Årshjul (1. årig – flerårig?), Idebank, Principper (pt lagt ud til 
personalemøde). Forretningsorden. 

10. EVT. 
 

Sidste skoledag drøftet. 

NEXT er kontaktet i forhold til evt. afhentning af legehuse. 


